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Dato: 26-05-2020 

Deltagere MO, PF, OHS, JE, JAS, TW, CH 
Sted:              kl. 19 på Teams  

  

Dagsorden 

 

1. Godkendelse af dagsorden: 
a. Godkendt 

 

2. Godkendelse og underskrivelse af sidste referat: 
a. Underskrivelse af referat udskudt til næste. 

 

3. Nyt fra formanden (MO): 
a. Orientering fra samarbejdspartnere: 

i. DFU udskudt til senere på mødet hvor DFUs næstformand deltager.  
ii. Der har været meget lidt aktivitet hos DBU sjælland pga. 

hjemsendelse af medarbejdere.  
iii. Fastholdelse og Kompetencepuljen har ENDELIG frist d. 15. 

september. Formanden pointerede, at uddannelsesudvalget og 
aktivitetsudvalget skal være meget opmærksomme på det. Det 
gælder kurser for efterår 2020 og forår 2021. 

iv. Formanden orienterede om balladen i forhold til opsigelsen af 
Diadora-aftalen. 

v. DFU forsøger at afholde tlf-orientering til formændene ca. en gang 
om måneden. 

b. Information almen 
i. Iab. 
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4. Nyt fra kassereren (JE): 
a. Medlemsliste 

i. 156 medlemmer. – en nedgang på 22 siden sidste møde. Dette 
udtrykte bestyrelsen stor bekymring omkring. 
Kombineret med den manglende fodbold pga. Corona, er det en 
bekymrende udvikling.  
Bestyrelsen drøftede udviklingen og udtrykte stor bekymring.   
Bestyrelsen havde en drøftelse af mulighederne for online udd.    

b. Information om regnskab: 
i. Egenkapital dags dato: kr. 206.176,99.  

c. Information vedr. budget: 
i. Budget  

5. Information almen: 
6. Nyt fra kampfordeler (MO) 

a. Iab. Der er intet sket pga. Corona.  
7. Nyt fra udvalg: 

a. Information fra Uddannelsesudvalg 
i. OHS orientede fra seneste Skype-møde med UDD-Udvalget. 

1. Der er et ønske om at genindføre velkomstmøderne. For at 
sikre, at dommerne ved hvad de skal gøre i givne situationer, 
osv.  

a. JE orienterer JAS om nye dommere 
b. JAS ringer til nye dommere og orienterer 

efterfølgende OHS om, om dommerne vil deltage i et 
infomøde. 

2. OHS orienterede om, at der var foretaget en ansøgning til 
FKP. – den afventer DBUS administration tilbage på arbejde.     

b. Information fra IT/web-udvalget 
i. -iab. 

c. Information fra Aktivitetsudvalget 
i. Trine orienterede om, at man har ansøgt FKP midler til fodboldgolf. 

 

8. Drøftelse: Information til medlemmer 
a. Hvem er ansvarlig for hvad – Se bilag 1. 

i. MO foreslog, at vi laver et opslag på Facebook og annoncerer efter 
folk der kan bidrage med sociale medier 

ii. Bestyrelsen vedtog, at kigge på Årshjul og ”SØF Ansvarlig” på næste 
bestyrelsesmøde. 
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9. Drøftelse: Retningslinjer fra DBU Sjælland  
a. Trine deltog ikke i dette punkt, da hun står som afsender fra DBU Sjælland 
b. Bestyrelsen konstaterede, at tonen er meget mere positivt. De fire 

dommerklubformænd ser ligeledes en meget større positivitet. 
Dommerklubformændene er glade for gennemsigtigheden.  
Bestyrelsen udtrykte tilfredshed med papiret og den nye tone. Ganske fint 
rammepapir.   

c. Bestyrelsen gennemgik papiret og fandt et par steder hvor man ønsker 
klarhed eller  

 

10. Drøftelse: DFU - Nicolai Nielsen fra DFU deltager 
a. NN orienterede om processen i forhold til nye tøj-leverandører. Der er 6 

leverandører i spil. DFU har nedsat en taskforce-gruppe der skal tage sig af 
tøj. PT. arbejdes der videre med 2 leverandører. – Der er stor forskel på 
disse to leverandører.  
Der står i udmøntningsnotatet at man skal forsøge at søge ens leverandør 
med DFU. Tidsmæssigt er man meget presset af Corona, da nye 
leverandører ikke kan levere tøj pga. krisen.  
Målet er at få en ny aftale klar 1. januar 2021. Man forventer en udmelding 
til dommerne efter pinse.   

b. NN orienterede om at der i år er en proaktiv dialog med DBU i forhold til 
udmelding, uddannelse osv. Når der kommer lovændringer. Der er bl.a. 
videoer og Webinarer på tapetet. Processen ser ud til at blive bedre og 
lovændringer mindre, så det ser ud til samlet at blive MEGET bedre end 
sidste år. Sidste år lavede DFU støttemateriale til medlemmerne. Dette 
kræver denne gang tilladelse fra DBU, da der er udspecificeret CopyRight på 
fodboldloven.  

c. NN Orienterede om Fastholdelses og Kompetence Puljen der til at starte 
med var et strategisk samarbejde der sku sikre kompetence og fastholdelse 
for breddedommere. FKPs primære målgruppe er erfarne breddedommere.  
NN gennemgik et udsnit af, hvad man kan søge fra puljen.  
NN undersøger, om man kan søge til tilbagevirkende kraft.  

11. Evt. 
a. Næste møde bliver tirsdag d. 11. august i Herfølge. 
b. JAS laver udkast til SØFs medlemmer ”kursusmail” med opfordring til at 

deltage i DBU Sjællands kurser og Dommernes aften. 
c. TW orienterede om, at DBU er ved at lave et Coronaskriv til alle 

breddedommere.   
d. OHS opfordrede bestyrelsen til, at blive bedre til at svare på mails.  

  



 

 4/4 

 

 

 

Referat fra ordinært bestyrelsesmøde nr. 58. 

Godkendt på bestyrelsesmødet d. 11-08-2020 

 

 

______________________________ 
Martin Olsgaard, Formand 

 

 

______________________________ 
Peter Feigh, Næstformand 

 

 

______________________________ 
Jens Egsgaard, Kasserer 

 

 

______________________________ 
Jakob A. Sundberg, Sekretær 

 

 

______________________________ 
Ole H. Sørensen, Bestyrelsesmedlem 

 

 
 


